
Extrainsatt möte i Föreningslokalen efter städdagen 20240929 
 

Föreningsmöte 29/9-2024 Mötet börjar med att Peter och Daniel ger information gällande ett nytt 
elavtal inför ladd boxarna.  
Nuvarande leverantör kommer att tas över av Eway med startdatum 3/10-2024.  
Information till boxanvändare delades ut i pappersform under mötet med Daniel.  
Peter och Daniel informerar om de nya inhopparna i styrelsen som följer nedan:  
 
Mattias Brandt: Ordförande  
Christoffer Almfalk: Suppleant  
Robert Norling : Ledamot  
Lisa Sjödin :Sekreterare  
 
Med dessa inhoppare är styrelsen nu komplett.  
Peter har tagit på sig att sammanställa en folder för nyinflyttade.  
Vi diskuterade diverse olika problem vi ser kan uppkomma i och med att den nya parken byggs. 
Vi kommer överens om att styrelsen ser över lösningar på problemet vid nästa konstituerande 
möte.  
Vi gick igenom att föreningen är i behov av en reparationsfond. Detta kommer Mattias ( 
ordförande) att se över tillsammans med resterande medlemmar av styrelsen under nästa möte. 
 
 

Stort tack alla för allt jobb som blev gjort i området i dag.  
Styrelsen  

 


